
 
Øvrevoll Hosle IL 
Idrettsutvalget 
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28.11.2024 kl. 1930, Klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

175 Godkjenning av protokoll og innkalling Kristoffer 

176 Idrettenes sportslige rammeverk Kristoffer 

177 Sesongevaluering sommeridrettene Kristoffer 

178 Årgangsledermøte Kristoffer 

179 Strategiprosess klubb Kristoffer 

180 Aktivitetshjul ØHIL  Kristoffer 

181 Spond Økonomi Kristoffer 

182 Oppstart vinteridrettene Kristoffer 

183 Eventuelt Kristoffer 
 

   
Innkalt:  
 
Idrettene, idrettskoordinator, daglig leder, Annette (HS) 
 
Tilstede:  
Annette, IK, Annehilde (Håndball), Karine (Langrenn), Anders G (Fotball)  
 
Forfall:  
 
Bandy, baseball 
 
Kalender: 
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 175 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Vedtak 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn: 
 
Godkjenning av protokoll og innkalling 
 

Vedtak: 
 
Innkalling og protokoll er godkjent 
 

Eventuelle bemerkninger: 
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 176 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Vedtak 

Saksnavn Idrettenes sportslige rammeverk 

Bakgrunn:  

 
I henhold til idrettsutvalgets mandat skal idrettens sportslige rammeverk revideres årlig.  
De sportslige rammeverkene er todelte, en del er felles for alle idrettene i klubben, mens del 2 er spesifikk 
for den enkelte idrett 
 
Rammeverkene fra de idrettene som har levert ligger her (må leses igjennom før møtet): 
Håndball 
Langrenn 
Bandy 
Fotball  
 
Når rammeverkene er godkjente av IU vil de bli publisert på ohil.no 
 

Vedtak: 
Alle idrettenes sportslige rammeverk er godkjent for 2025 

 

Eventuelle bemerkninger: 
 
Vi må tydeliggjøre forskjellen på et sportslig rammeverk og en sportsplan for idretten. Det Sportslige 
rammeverket (kanskje kalle det idrettens rammeverk + hvilken idrett?) definerer de store rammene, mens 
en sportsplan for idretten går mer i detalj på idretten. 
 
(All bruk begreper i rammeverkene må gjennomgås (til 2026-versjon) når resultatet av strategiarbeidet i HS 
er klart) 
 
Rammeverkene publiseres av IK på ohil.no når protokollen er vedtatt 

 
  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2024/11/Handball-2025.pdf
https://ohil.no/wp-content/uploads/2024/11/Langrenn-2025.pdf
https://ohil.no/wp-content/uploads/2024/11/Bandy-2025.pdf
https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/10/Sportsplan-oppdatert-1.11.2023.pdf
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 177 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Info 

Saksnavn Sesongevaluering sommeridrettene 

Orientering: 
IK orienterer med en oppsummering av resultatene fra årets evaluering av sommeridrettene. 
 
 

Eventuelle bemerkninger: 
 
Det er for få tilbakemeldinger til at tallene blir veldig nyttige. 
Hva skal vi gjøre for å øke svarresponsen? 
Hvilken kanal skal det sendes ut i? 
 
Dette blir egen sak på neste møte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2024/11/Medlemsundersokelse-klubb_sommeridretter-2024.pdf
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 178 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Orientering 

Saksnavn Årgangsledermøte 

Orientering: 
Vi har tidligere blitt enige om at vi skal ha felles infomøter for årgangsledere i klubben. Vi har ikke kommet i 
gang med disse møtene enda, men planen for innhold i møtene begynner å bli klar 
 
IK går igjennom foreløpig utkast og ber om innspill fra IU rundt innholdet 
 

Eventuelle bemerkninger: 
 
Målet er å gi alle årgangsledere en veiledning og en rød tråd i hvordan klubber ønsker at årgangene skal 
drives. Alle årganger bør ha den samme infoen om hva klubben forventer av alle idrettene. I tillegg ønsker 
vi at ledere skal bli kjent på tvers av idrettene. (Og på tvers av skolene i idretter med flere lag)  
 
Forslag: 

- Årgangsledermøter avholdes fysisk for årgangene med 1. og 2. klassingene med klubbens 
tilstedeværelse 

- Lage en film som gjennomgår de viktigste temaene 
- Årgangene ellers skal også ha fysiske møter, men disse gjennomføres av årgangene selv. Klubben 

lager opplegget, men møtes ledes av årgangene selv. 
 
IK sender ut presentasjon til IU i uke 49 
 
 
Innspill fra IU: 
Det må sees på muligheten for fellestreninger på tvers av idrettene i sesongovergangene. 
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 179 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Orientering 

Saksnavn Strategiprosess klubb 

Orientering: 
IK orienterer om status for arbeidet med et felles malverk for møter/presentasjoner som skal brukes i ØHIL. 
 
IK går igjennom foreløpig utkast og ber om innspill fra IU rundt innholdet 

Eventuelle bemerkninger: 
 
Utkast sendes IU (uke 49)  
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 180 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Orientering 

Saksnavn Aktivitetshjul ØHIL 

Eventuelt: 
ØHIL har begynt å benytte NIFs løsning for årshjul.  
(Se løsningen her) 
 
IK orienterer om løsningen og bruksområdene 

Eventuelle bemerkninger: 
 
For å få tilgang til å redigere i årshjulsløsningen for de enkelte idrettene må personen ha en rolle i 
organisasjonen (Sportsadmin) 
Idrettene melder tilbake hvem som skal ha tilgang i deres idrett. 
 
Link til årshjul for arrangemeneter i ØHIL (Kun lesetilgang) 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.idrettsforbundet.no/digital/aarshjulet/
https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uc1aeacdad
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 181 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Orientering 

Saksnavn Spond Økonomi 

Eventuelt: 
I 2024 byttet ØHIL medlemssystem fra klubbadmin til Spond Club.  
 
IK gjennomgår noen utvalgte løsninger som Spond Club tilbyr som kan være nyttige å vite om for de ulike 
idrettene 

- Betalingsløsninger 
- Håndtering av medlemmer på tvers av Spondgrupper  
- Klubbarrangement 

 

Eventuelle bemerkninger: 
 
Overgangen til Spond har gått fint, men det er stadig små utfordringer med løsningen som kan bli bedre. 
 
Idrettene må melde inn hvem som trenger tilgang til Spond Club i deres idrett. Det bør ikke være mange, 
kanskje begrenset til noen i styret/SU. 
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 182 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Orientering 

Saksnavn Oppstart vinteridrettene 

Orientering: 
Rask gjennomgang av oppstarten til vinteridrettene 

- Koordinering tider oppstartskull 
- Evt. kollisjoner 
- Antall påmeldinger (sammenligning med historiske tall) 
- M.m  

 

Eventuelle bemerkninger: 
 
Det har vært en bra fordeling av tider for de oppstartsårgangene for vinteridrettene. Alle idrettene har fått 
sette opp sine tider og man har klart å unngå kollisjoner.  
(Unntak: Skøytelek for jenter. Dette er et gratistilbud som inviterer alle årganger i barneidretten og vil derfor 
kollidere på noen årganger).  
 

 
 
Allidrett har gode påmeldingstall dette året. (270 barn mot 241 barn i 2023) 
Bandy (77 barn mot 76 i 2023 og 76 i 2022) 
Håndball (107 barn i 2024 mot 45 i 2023 og 46 i 2022) 
Langrenn (39 barn i 2024 mot 64 barn i 2023) 
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Møtedato 28.11.2024 

 

Saksnummer 183 

Saksbehandler Kristoffer 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

Eventuelt: 
 

1. Daglig leder ber om en kort rapport (frist 05.12.24) fra langrenn, fotball, håndball og bandy om hva 
de sportslige utvalgene har jobbet med siste året. Rapporten skal inneholde: 
Navn på dem som sitter i sportslig utvalg. 
Minst en setning om hva SU har jobbet med siste år.  
 

2. Minner om at alle idretter må publisere protokoller fra sine styremøter på ohil.no. Trenger dere 
hjelp til publisering kan de sendes til IK. 

Eventuelle bemerkninger: 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


